

7th September 2022
2022年9月7日



PYX Resources Joins the Largest Sustainability Initiative in the World **PYX Resources加入全球最大的推进可持续发展的组织**

PYX becomes a member of the United Nations Global Compact Initiative **PYX成为联合国全球契约组织的一员**

HIGHLIGHTS:

亮点:

- PYX Resources joins United Nations Global Compact initiative – the largest sustainability initiative in the world**
 PYX Resources加入全球最大的推进可持续发展的组织——联合国全球契约组织
- The initiative has over 15,000 companies and 3,000 non-business signatories based in over 160 countries, and more than 70 local networks**
 该组织拥有超过15,000家企业成员和3,000家非企业成员，分布在逾160个国家，覆盖70多个地方网络
- Focused on sustainability and supporting the United Nations’ environmental goals**
 关注可持续发展，以及支持联合国的环境目标
- Membership aligns with the Company’s sustainability program “PYX Cares”**
 成为其会员与PYX Resources的可持续发展项目“PYX Cares”的目标一致

PYX Resources Limited (“PYX” or “the Company”) (NSX: PYX | LSE: PYX), a leading international premium zircon producer, is pleased to announce that it has joined the United Nations Global Compact initiative (“UN Global Compact”), a voluntary leadership platform for the development, implementation, and disclosure of responsible business practices.

全球领先的高品位锆石生产商PYX Resources Limited (“PYX”或“公司”) (NSX: PYX | LSE: PYX) 欣然宣布公司加入了联合国全球契约组织，该组织是一个为发展、实施和披露负责任商业行为的自愿的领导性平台。

As part of the UN Global Compact, PYX joins the largest sustainability initiative in the world, with more than 15,000 companies and 3,000 non-business signatories based in over 160 countries, and more than 70 Local Networks.

PYX加入了全球最大的推进可持续发展的组织——联合国全球契约组织，成员包括超过15,000家企业、3,000家非企业，分布在逾160个国家，覆盖70多个地方网络。

The initiative is a call to companies everywhere to align their operations and strategies with ten universally accepted principles in the areas of human rights, labour, environment and anti-corruption, and to take action in support of UN goals and issues embodied in the Sustainable Development Goals (SDGs).

7th September 2022
2022年9月7日

该组织呼吁全球各地企业将全球契约十项原则整合到其运营和战略中去，涵盖人权、劳工、环境和反腐败领域，并以行动支持联合国可持续发展目标（SDG）中呈现的目标和问题。

The membership aligns with 'PYX Cares' sustainability program based on the seventeen SDGs set out by the United Nations Development Program which include: No Poverty, Zero Hunger, Clean Water and Sanitation, Climate Action, Gender Equality, and Quality Education as some of its goals. 成为其会员与'PYX Cares'可持续发展项目的目标一致，因为后者是源于联合国开发计划署制定的17个联合国可持续发展目标，包含：无贫穷、零饥饿、清洁饮水和卫生设施、气候行动、性别平等以及优质教育等部分目标。

'PYX Cares' is the Company's blueprint for making a meaningful difference to the communities in which it operates and achieving sustainable growth.

'PYX Cares'是公司致力于为其运营所在社区做出有意义的改变并实现可持续增长的项目。

Oliver Hasler, PYX Resources' Chairman and Chief Executive Officer, said: *"As corporates, the responsibility falls upon our collective shoulders to ensure we are doing our utmost to preserve the environment and benefit communities for generations to come. At PYX, we have long put the message of sustainability at the heart of our operations in Indonesia – whether through reforestation initiatives, protecting endangered species, unfurling COVID-19 vaccination schemes, building schools in our communities, and much more, through our 'PYX Cares' program.*

PYX Resources董事长兼首席执行官何力先生（Oliver Hasler）表示：“作为企业，我们有共同的责任尽最大的努力为我们的后世子孙保护环境，为社区做出贡献。PYX始终将可持续发展的信念作为我们在印度尼西亚运营的核心——从植树造林项目，保护濒危物种，展开新冠疫苗接种计划，和社区修建学校等，到其他更多的通过'PYX Cares'开展的项目。

"By becoming a member of the UN Global Compact initiative, which celebrates its 21st year anniversary this year, we are taking our sustainability message to a wider audience and showing the world that our own sustainability program dovetails perfectly with the goals set out by the United Nations. It is an honour for PYX to join the UN Global Compact, and I look forward to all the positive changes we can make together."

“我们加入联合国全球契约组织正值其二十一周年之际，这一年，我们将我们的可持续发展理念推广到了更广阔的人群，并向世界展示了我们已有的可持续发展项目与联合国制定的目标完美契合。对于加入联合国全球契约组织，PYX感到十分荣幸，我期待与之共同推动积极变化的产生。”

For a full list of the United Nations SDGs and Principles please visit:

<https://www.unglobalcompact.org/>

欲了解联合国可持续发展目标和宗旨全文，请点击以下链接：

<https://www.unglobalcompact.org/>

*** ENDS ***

*** 结尾 ***

7th September 2022
 2022年9月7日

For more information:
想要查询更多的信息:

PYX Resources Limited	ir@pyxresources.com 电邮: ir@pyxresources.com Tel.: +61 2 8823 3132 电话: +61 2 8823 3132
WH Ireland Limited (Financial Adviser and Joint Broker) Harry Ansell / Katy Mitchell / Megan Liddell WH Ireland Limited (财务顾问兼联合券商) Harry Ansell / Katy Mitchell / Megan Liddell	T: +44 (0)20 7220 1666 电话: +44 (0)20 7220 1666
St Brides Partners Ltd (Financial PR) Ana Ribeiro / Isabel de Salis / Isabelle Morris St Brides Partners Ltd (财务公关) Ana Ribeiro / Isabel de Salis / Isabelle Morris	E: pyx@stbridespartners.co.uk 电邮: pyx@stbridespartners.co.uk

This announcement is authorised for release by Oliver B. Hasler, Chairman and Chief Executive Officer.
 本公告由董事长兼首席执行官何力先生 (Oliver B. Hasler) 授权发布。

About PYX Resources
关于 PYX Resources

PYX Resources Limited (NSX: PYX, LSE: PYX) is a major global producer of premium zircon dual listed on the National Stock Exchange of Australia and on the Main Market of the London Stock Exchange. PYX's key deposits, Mandiri and Tisma, are large-scale, near-surface open pit deposits both located in the alluvium-rich region of Central Kalimantan, Indonesia. PYX, whose Mandiri deposit has been in production since 2015, is the 2nd largest zircon producing mining company globally by zircon resources. Determined to mine responsibly and invest in the wider communities where we operate, PYX Resources is committed to fully develop its Mandiri and Tisma deposits, with the vision to consolidate the mineral sands resources in Kalimantan and explore and acquire mineral sands assets in Asia and beyond.

PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX)是在澳大利亚国家证券交易所和伦敦证券交易所主板双重上市的全球性大型高品位锆石生产商。PYX 的主要矿床 Mandiri 和 Tisma 是大型浅层露天矿作业矿床, 均位于印度尼西亚中加里曼丹省富含冲积层沉积物地区。PYX 旗下的 Mandiri 矿床于 2015 年投产, 当前 PYX 已经成为拥有全球第二大锆石资源量的矿砂生产上市公司。公司决心进行负责任开采并投资更广泛的社区, PYX Resources 致力于在充分开发 Mandiri 和 Tisma 矿床的同时, 着眼于整合加里曼丹地区的矿砂资源及勘查和收购亚洲及其他地区的矿砂资产。

7th September 2022
2022年9月7日**About the United Nations Global Compact**
关于联合国全球契约组织

As a special initiative of the UN Secretary-General, the United Nations Global Compact is a call to companies everywhere to align their operations and strategies with Ten Principles in the areas of human rights, labour, environment and anti-corruption. Our ambition is to accelerate and scale the global collective impact of business by upholding the Ten Principles and delivering the Sustainable Development Goals through accountable companies and ecosystems that enable change. With more than 15,000 companies and 3,000 non-business signatories based in over 160 countries, and 69 Local Networks, the UN Global Compact is the world's largest corporate sustainability initiative — one Global Compact uniting business for a better world.

作为联合国秘书长的一项特别倡议，联合国全球契约组织呼吁全球各地企业将全球契约十项原则整合到其运营和战略中去，涵盖人权、劳工、环境和反腐败领域。我们的目标是在负责任企业和赋能变化的生态系统的带领下，通过坚持十项原则和可持续发展目标加速和扩大企业的全球性集体性影响力。拥有超过15,000家企业成员和3,000家非企业成员，分布在逾160个国家，覆盖69个地方网络，联合国全球契约组织是全球最大的推动企业可持续发展的组织——全球契约组织团结企业实现更美好的世界。

For more information, follow @globalcompact on social media and visit the website at unglobalcompact.org.

欲了解更多信息，请关注社交媒体账号@globalcompact，或登录网站unglobalcompact.org。

Contact:**联系人:**

Olajobi Makinwa, Chief Intergovernmental Relations & Africa: abl@unglobalcompact.org or media@unglobalcompact.org

Olajobi Makinwa, 首席政府间关系&非洲: abl@unglobalcompact.org或 media@unglobalcompact.org